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Green Travel Ehrenwörtliche Erklärung

Definition von „Green Travel“
Unter „Green Travel“ bzw. „umweltfreundliches Reisen“ sind Reisen zu verstehen, „bei denen emissionsarme Verkehrsmittel für den größten Teil der Reise genutzt werden, wie z. B. Bus, Zug, Fahrrad oder Fahrgemeinschaften“ (Erasmus+ Programme Guide 2025, S. 508 deutsche Version; S. 431 englische Version).
Ich,___________________________________, erkläre hiermit, dass ich nachhaltig zwischen der TH Köln und der aufnehmenden Hochschule reise und beantrage hierfür zusätzliche Reisetage.
_________________________________________Ort, Datum, Unterschrift

Definition of "green travel"
"Green travel" or "environmentally friendly travel" means travel "in which low-emission means of transport are used for the majority of the journey, such as bus, train, bicycle or carpooling" (Erasmus+ Programme Guide 2025, p. 508 German version; p. 431 English version).
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I, ___________________________________, hereby declare that I am travelling sustainably between TH Köln and the host university and request additional travel days for this purpose.


_______________________________Place, date, signature
************************************************************************************************************
Depending on the distance between TH Köln and the host university, this means
Up to a distance of 499 km from TH Köln: 		2 travelling days    
Up to a distance of 500 - 1999 km from TH Köln: 	4 travel days 
For a distance of 2000 km and more from TH Köln: 	6 travelling days

In financial terms, this means
Country group 1: 
600,-€/month without Fewer Opportunities = 20,-€/day
850,-€/month with Fewer Opportunities =28,3333€/day

Country groups 2 and 3:
540,-€/mth without Fewer Opportunities = 18,-€/day
790,-€/mth with Fewer Opportunities = 26,33€/day
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